
                            
SKOLEBESTYRELSEN 

Fællesskolen Bevtoft - Over Jerstal 

 

Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag den 20. februar kl. 19.00-21.00 
 Over Jerstal 

 
     

Referat. 
 

Fraværende: Morten 

 

1. Godkendelse af referat. 

Referatet blev godkendt. På næste møde drøftes, hvordan referaterne skal laves. 

 

 

2. Nyt fra elevrådet 

Vil gerne lave Talentshow igen-torsdag d. 30. april. 

Vil også lave en skraldedag med happening. 

Har fokus på, hvordan frikvartersrummet kan opretholdes som et godt sted at være 

og ikke et ”uro ”lokale. 

Fælles Elevråd (HFE)mødes i Haderslev hver 6. uge. Det sidste stykke tid, har de ar-

bejdet på et logo, og der kommer snart hættetrøjer med logo. 

 

 

3. Åben drøftelse: Hvordan får vi fat i alle potentielle skolestarter? 

- Fakta om skolestarterne 2020 

- Drøftelse af strategier 

Der er 39 potentielle børn der kan starte- Vi har 31 der starter, hvilket er positivt. 

Hvad kan vi gøre for at tiltrække flere? 

Forskellige årsager og muligheder blev drøftet: 

- Synlighed i børnehaven, evt. fra forældre til nuværende elever. 

- Synliggørelse af det, som vi gør godt. 

- Eventuelt kontakte de forældre, der har valgt andre skoler, og være nysgerrig på 

grunden til deres valg for at blive klogere på, om der er noget vi kan gøre bed-

re/være opmærksomme på fremadrettet. 

 

Vi skal desuden have fokus på, hvordan vi fastholder elever i Junioruniverset. 

 

 

Drøftelse af høringssvar vedr. Kvalitetsrapport 2018-19. (Bilag) 

- Kort præsentation 

- Drøftelse af høringssvar 

- Det videre forløb 

 

Kvalitetsrapporten blev præsenteret. 

Svært at bruge som styringsredskab, da den er fra 18/19 

Målene for succes på National test er for ambitiøse på landsplan. 

Godt at fastholde styrkelsen af det almene område. 

Fokus på at nedbringe elevfraværet. 

SR laver et høringssvar. 

 

 

4. Drøftelse af anvendelse af skolens resurser (Bilag) 

- Præsentation af udkast til budget 2020 

- Hvordan skal vi prioritere resurserne? 
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Fin fordeling ud fra budgetudkast. 

 

Resurserne skal prioriteres ud fra følgende: 

- at skolestarterne kommer godt fra start. (støtte) 

- at kunne sætte ind med støtte i løbet af året, hvis der viser sig behov. 

- at der er tid til ”Klassen tid”  

- at fastholde styrkelsen af elevrådet. 

- tolærerordning i så mange timer som muligt. 

- fokus på udfordringer i samlæsning af klasser i Bevtoft 

 

 

5. Godkendelse af budget 2020. 

Godkendt. 

  

 

6. Meddelelser. 

- Nyt fra formandsmødet 

Bustransportproblematikken blev drøftet. 

 

- Opfølgning på taxa bus 

3 elever i Over Jerstal og 6 elever i Bevtoft vil benytte sig af pasning i Sfo 

Skolebestyrelsen laver en skrivelse til det politiske udvalg om, at de ikke er tilfredse 

med den manglende bustransportmulighed. Det er ikke en styrkelse af folkeskolen. 

 

- Fødselsdagsgave til dronningen 

Eleverne på 3. årgang laver et billede til dronningen. Billederne bliver udstillet på 

rådhuset fra 9-13. marts 

 

 

7. Eventuelt 

Næste skolebestyrelsesmøde flyttes fra den 23.3 til torsdag den 26.3 

 

 

Referent 

Bent S. Lund 

 

 

Mvh. Kirsten Hjort Kloster, Lisbeth Søkilde, Martin Ottsen og Susanne Rex Jensen 

 
 

 
 


